

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 25 mai 1915, a.m.

Son Honneur le Maire Martin, Président; MM. les Commissaires Hébert, Ainey.

1.—Soumis des mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant total de \$969,693.69, suivant liste certifiée.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De réitérer les rapports, en date du 18 mars et du 9 avril 1915, à l'effet de voter des crédits, au montant de \$85,000 pour l'achat d'un bateau-traversier, ainsi que pour la construction de quais et débarcadères.

3.—Soumise une communication de Son Honneur le Maire, à l'effet de donner instructions au Surintendant des Edifices Municipaux de faire l'achat de quatre drapeaux italiens, dont un grand, pour être hissé sur l'Hôtel-de-Ville et trois petits pour ses appartements.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver les instructions données par Son Honneur le Maire.

4.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant qu'une somme de \$500 soit votée pour réception aux trente maires des différentes villes de l'Ouest.

5.—(27223) Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, recommandant de demander au Conseil l'autorisation pour Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité de signer un acte de subrogation en faveur de la "Royal Trust Co." en rapport avec le paiement de taxes dues sur la propriété de l'Hôtel Ritz-Carlton.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 25th May 1915, a.m.

Present: His Worship Mayor Martin, in the Chair; Messrs. Hébert and Ainey, Commissioners.

1.—Submitted warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, aggregating \$969,693.69, as per certified list.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To reaffirm the reports, dated the 18th March and 9th April 1915, recommending that appropriations, amounting to \$85,000, be voted for the purchase of a ferry-boat and for the construction of wharves and landings.

3.—Submitted a communication from His Worship the Mayor, giving instructions to the Superintendent of Municipal Buildings to purchase a large Italian flag to be hoisted on the City Hall and three small ones for his office.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of the instructions given by His Worship the Mayor.

4.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$500 be voted for the reception of thirty mayors of different western cities.

5.—(27223) Submitted a report from the City Treasurer, recommending that that His Worship the Mayor and the City Clerk be authorized by the Council to sign a deed of subrogation in favor of the Royal Trust Co., in connection with the payment of taxes due on the property of the Ritz-Carlton Hotel.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was